Choices



Life is the sum of all your choices.

Choices are the hinges of destiny.

—Pythagoras

Greatness is not a function of circumstance. Greatness, it turns out, is largely a matter of conscious choice, and discipline.—Jim Collins

Using the power of decision gives you the capacity to get past any excuse to change any and every part of your life in an instant.—Anthony Robbins

Once you make a decision, the universe conspires to make it happen.

---Ralph Waldo Emerson

Why do we have to listen to our hearts? Because, wherever your heart is, that is where you'll find your treasure.

---Paulo Coelho

If you don't design your own life plan, chances are you'll fall into someone else's plan. And guess what they have planned for you? Not much.—Jim Rohn

When you cannot make up your mind which of two evenly balanced courses of action you should take—choose the bolder.—William Joseph Slim

A problem clearly stated is a problem half solved.—Dorothea Brande

We must make the choices that enable us to fulfill the deepest capacities of our real selves.—Thomas Merton

When your values are clear to you, making decisions becomes easier.

---Roy E. Disney

Whenever you see a successful business, someone once made a courageous decision.—Peter F. Drucker

The greatest accomplishment began as a decision once made, and often a difficult one.—Michael Rawls



الخيارات

الحياة هي مجموع كافة خياراتك - ألبير كامو

الخيارات هي مفاصل القدر

- فيثاغورس

العظمة ليست من عمل الظروف. العظمة، هي إلى حد كبير مسألة اختيار وانضباطية واعية -جيم كولنز

إن استخدام قوة اتخاذ القرار يمنحك القدرة على تجاوز أي عذر لتغيير أي و كل جزء من حياتك في لحظات الطوني روبنز

بمجرد قيامك بإتخاذ القرار، فإن الكون يتآمر لجعله يحدث - رالف والدو إمرسون

لماذا علينا أن نستمع إلى قلوبنا؟ لأنه، أينما كان قلبك، سيكون المكان الذي ستجد فيه كنزك – باولو كويلو

إذا لم تقم بتصميم خطة حياتك، هناك إحتمالٌ بأنك ستقع في خطة شخص آخر. وخمن ما الذي خططهُ لك؟ ليس الكثير

عندما لا تستطيع أن تقرر أي من العملين المتشابهيّن يجب أن تقوم به - إختر الأكثر جرأة . - وليام جوزيف سليم

المشكلة الموضحة بشكل جيد هي مشكلة نصف محلولة - دوروثي براند

يجب علينا إتخاذ الخيارات التي تمكننا من تحقيق أعمق قدرات أنفسنا الحقيقية - توماس ميرتون

عندما تكون قيمك واضحة بالنسبة لك، تصبح عملية إتخاذ القرارات أكثر سهولة - روى تي. ديزني

في كل مرة ترى مشروعاً تجارياً ناجحاً، هناك شخص ما إتخذ مرة قراراً شجاعاً - بيترف. دركر

أعظم إنجاز بدأ كقرار تم إتخاذه مرة ، وغالباً ما يكون قراراً صعباً – مايكل رولز